
RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 9.8.2022 

Číslo: 3791/2022/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 15. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 8.8.2022 
on-line formou 

 
Počet prítomných členov:         5 

Počet neprítomných členov:         4 

z toho ospravedlnení:          4 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Zmena podmienok nájomných zmlúv s nájomcom Svet zdravia, a.s. 

3. Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti s možnosťou 

uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu obnovy a odolnosti        

4. Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu 

z príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného 

ruchu, s. r. o. 

5. Podnety a poznatky členov rady 

6. Uznesenie a záver 

 
 

K bodu č. 1 

Rokovanie Rady zdravia Košického samosprávneho kraja (ďalej len „rada“) otvorila 

predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý 

v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi komisie.  

 

 

K bodu č. 2, 3 a 4 

JUDr. Jana Béres Furmanová – zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK spolu s Ing. Róbertom 

Gimom – zástupcom riaditeľa Úradu KSK prezentovali materiály v pozvánke pod bodom č. 2, 

3 a 4, t.j. Zmenu podmienok nájomných zmlúv s nájomcom Svet zdravia, a.s., 

Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti s možnosťou uchádzať 

sa o finančné prostriedky z Plánu obnovy a odolnosti, Peňažný príspevok Košického 

samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti 

Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 



MUDr. Fulková sa pýtala na: spôsob a percento financovania projektových dokumentácií, 

výšku a spôsob stanovenia sumy každoročnej investície zo strany spoločnosti Svet zdravia, 

a.s. do nemocníc, dôvod odkúpenia pozemkov, zámer s pozemkami a pod. 

Jednotlivé dotazy zodpovedali členom rady JUDr. Béres Furmanová a Ing. Gima. Niektoré 

podrobnosti týkajúce sa najmä plánovaných investícií z Plánu obnovy a odolnosti dovysvetlila 

projektová manažérka Sveta zdravia, a.s. Ing. Letovanec.   

 

 

K bodu č. 5 

MUDr. Fulková informovala členov s spôsobe riešenia končiacej pediatrickej ambulancie 

v okrese Spišská Nová Ves. Zároveň sa pýtala na konečné riešenie diabetologických 

pacientov v okrese Spišská Nová Ves, kde v poslednom období ukončili činnosť 2 

diabetologické ambulancie. PhDr. Peter Dringuš informoval členov rady, že zdravotnú 

dokumentáciu ako aj pacientov prevzali MUDr. Gegelyová a MUDr. Thomková. 

JUDr. Jelinek informoval o zistenej situácii na gynekologicko-pôrodníckom oddelení 

v Nemocnici s poliklinikou Štefana Kukuru, a.s. Michalovce, kde v období mesiaca júl za 

vysokých teplôt boli v priestoroch oddelenia, ako aj pôrodných sál vysoké teploty v hodnote 

30 stupňov a aj napriek tomu, že nemocnica disponuje vzduchotechnikou s klímou, tá bola 

nefunkčná. Následne po dotazoch na vedenie zo strany zamestnancov a pacientov sa klíma 

sfunkčnila, no iba na chodbách oddelenia. V izbách bola stále neprimerane vysoká teplota, 

z dôvodu, že podľa interných predpisov musia byť dvere na izbách pacientov zatvorené. 

MUDr. Hako na uvedené reagoval, že s týmto problémom sa trápia aj v iných nemocniciach 

a lekári musia pracovať v týchto teplotách, aj napriek tomu, že klimatizačné jednotky sa 

v budovách nachádzajú.  

MUDr. František Farkaš prisľúbil, že sa o uvedenom probléme v NsP Š. Kukuru Michalovce, 

a.s. bude informovať a že sa bude u vedenia nemocnice snažiť zabezpečiť, aby pracovné 

podmienky pre zamestnancov a podmienky pre pacientov v takýchto horúcich dňoch boli 

prijateľné.  

 

K bodu č. 6 

Uznesenie č. 6/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja    o d p o r ú č a   Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť Zmenu podmienok nájomných zmlúv s nájomcom Svet zdravia, a.s. 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 5 

Za:  5 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie č. 7/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja    o d p o r ú č a   Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti 

s možnosťou uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu obnovy a odolnosti. 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 5 

Za:  5 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 



 

Uznesenie č. 8/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja    o d p o r ú č a   Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového 

fondu z príspevkov spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného 

ruchu, s. r. o. 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 5 

Za:  4 

Zdržal sa: 1 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


